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Zápis 
z jednání rozšířeného kolegia děkana konaného dne 11. května 2015 

 
přítomni: doc. MgA. Zbyněk Srba, Ph.D., prof. PhDr. Josef Kovalčuk, prof. PhDr. Silva 
Macková, doc. MgA. Marek Hlavica, Ph.D., doc. MgA. Blanka Chládková, MgA. Ondřej 
Vodička, doc. Oxana Smilková, doc. Mgr. Hana Halberstadt, MgA. Jana Štvrtecká-Kaločová, 
prof. MgA. Ivo Krobot, prof. Mgr. Jan Gogola, prof. Zdeňka Brettschneiderová, Mgr. 
Kateřina Bláhová, doc. Mgr. Jana Preková, doc. Mgr. Jan Kolegar, doc. MgA. Pierre Nadaud, 
Mgr. Miroslav Ondra, doc. Mgr. Petr Francán, doc. Mgr. Karel Hegner, Mgr. Jana 
Glombíčková, Mgr. Aleš Záboj, doc. Mgr. Jarmila Vondrová, MgA. Lukáš Rieger, Ph.D., 
Mgr. Lenka Schubertová, Mgr. Adéla Dědová, Janika Kolářová, BA; 
omluveni: prof. PhDr. Václav Cejpek, prof. Mgr. Petr Oslzlý, MgA. et MgA. Stanislav 
Slovák, doc. Mgr. Sylva Talpová. 
 
! proděkanka Chládková s A. Dědovou představily další informace k připravovanému 

projektu OP 3V; proděkanka Chládková poděkovala pedagogům, kteří zaslali své návrhy 
zapojení v projektu; v průběhu května a června bude probíhat první kolo konzultací s A. 
Dědovou; v září 2015, kdy bude projekt ze strany MŠMT upřesněn (vydána výzva), 
proběhnou druhá kola konzultací; Za JAMU budou zřejmě podány dva projekty: 
" první projekt v rámci prioritní osy 2, především pak v rámci specifického cíle 1: 

„Zvýšení kvality vzdělávání na vysokých školách a jeho relevance pro potřeby trhu 
práce“; důraz na inovace studijních programů, vzdělání, otevřenost, požadavky trhu, 
zvýšení mezinárodní prestiže, zvyšování praxe, atd.; důraz na výuku předmětů v cizím 
jazyce a zapojení odborníků do výuky; 

" druhý projekt v rámci specifického cíle ERDF bude zaměřen na investiční podporu 
aktivit obsažených v prvním projektu; 

! děkan fakulty představil BcA. Danielu Zarodňanskou, která nastoupila na místo Mgr. 
Pavly Musilové (MD); 

! děkan fakulty požádal vedoucí ateliérů o potvrzení studijních plánů pro AR 2015/16 
podpisem; SP budou k dispozici vytištěné na děkanátě u Z. Hniličkové; 

! proděkanka Macková požádala pedagogy, kteří doposud nezaslali vyplněný personální 
dotazník, který bude součástí žádosti o prodloužení akreditace habilitačního řízení a 
řízení ke jmenování profesorem, aby tak neprodleně učinili; 

! děkan fakulty informoval o získání akreditace pro obor Fyzické divadlo (dříve KSFT) na 
8 let; poděkoval za vytvoření žádosti doc. P. Nadaudovi, proděkance Mackové a dalším, 
kteří na výsledné podobě spolupracovali; 

! děkan fakulty hovořil o personálních otázkách (změna vnitřního mzdového předpisu 
účinného od 1. dubna 2015, zařazení pedagogů pod nákladová střediska /problematika 
REDOP/, atd.); tyto informace upřesnil tajemník, který podrobně osvětlil klíčové detaily v 
systému nového Vnitřního mzdového předpisu JAMU (snížení počtu mzdových tříd i 
mzdových stupňů); 

! proděkan Kovalčuk informoval o zvažované přípravě oslav 25. výročí založení Divadelní 
fakulty; navrženo bylo setkání absolventů DIFA v říjnu 2015, které vedoucí ateliérů 
podpořili; nyní je třeba upřesnit termín a zvolit formu (a program) plánovaného setkání. 

 
zapsala: Mgr. Lenka Schubertová    verifikoval: MgA. Ondřej Vodička 


